

pour leur fournir tous les détails et renseignements qu'ils pourront avoir besoin au sujet de cette question.

Il est aussi

Résolu: De préparer un tableau comparatif des différentes suggestions qui ont été faites pour l'amélioration du service des tramways.

M. l'échevin Ménard informe la Commission que dans son opinion le rapport de M. McLeod ne pourvoit pas à l'amélioration du service des tramways rue Ste-Catherine Est.

L'attention des Ingénieurs de la Cité ayant été attirée sur les remarques de M. l'échevin Ménard, ils promettent à la Commission d'y répondre à la prochaine assemblée de la Commission.

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Sous-Greffier de la Cité.

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 17 juin 1913, a.m.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Dupuis est nommé président.

Présents: MM. Ainey et Godfrey.

1.—Soumis des mandats au montant de \$29,953.41 suivant liste certifiée par le Contrôleur et Auditeur de la Cité.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Et advenant midi, le Bureau procède à l'ouverture des soumissions pour la fourniture du charbon et de chaudières tubulaires.

Les soumissions pour la fourniture de charbon anthracite et charbon de forge sont référées à l'Agent des Achats et des Ventes, et les soumissions pour la fourniture des chaudières tubulaires sont référées à l'Ingénieur en Chef pour rapport, et les chèques de dépôt suivants sont déposés chez le Trésorier de la Cité:

CHARBON

1. The P. McCrory Coal Co. Ltd.	\$4,800.00
2. L. Cohen & Son	4,742.50
3. Dufort & Beaudoin	387.50
4. Joseph Elie	4,750.00
5. Wm. Vipond	815.00
6. Evans Brothers Ltd.	4,650.00
7. Geo. Hall Coal Co.	4,750.00
8. Simays & Rivet	155.00
9. The Merchants Coal Co. Ltd.	4,652.50
10. Wilson Frère (chèque signé par Jos. Charlebois)	4,742.50
11. Joseph Lefebvre & Cie	461.25
12. Andrew Baile	4,735.00
13. J. O. Labrecque & Cie	4,800.00
14. T. F. Moore & Co.	3,600.00
15. Hart & Adair Coal Co.	830.25

pany and to furnish them with all the details and information they may require in connection with this matter.

It was also

Resolved: That a comparative statement of the different suggestions which have been made in order to improve the tramway service be prepared.

Ald. Ménard informed the Committee that, in his opinion, Mr. McLeod's report does not provide for the improvement of the tramway service on St. Catherine East.

The attention of the City Engineers having been called to the remarks made by Ald. Ménard, they promised that they would reply to the same at the next meeting of the Committee.

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Asst.-City Clerk.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 17th June 1913, a.m.

Owing to the absence of His Worship the Mayor, Mr. Commissioner Dupuis was appointed chairman.

Present: Messrs. Ainey and Godfrey.

1.—Submitted warrants amounting to the sum of \$29,953.41 as per list certified by the City Comptroller and Auditor.

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—And it being noon, the Board proceeded to open the tenders for the supply of coal and tubular boilers.

The tenders for the supply of anthracite and forge coal were referred to the Purchasing and Sales Agent, and the tenders for the supply of tubular boilers were referred to the Chief Engineer for reports, and the following cheques were deposited with the City Treasurer:

COAL

1. The P. McCrory Coal Co. Ltd.	\$4,800.00
2. L. Cohen & Son	4,742.50
3. Dufort & Beaudoin	387.50
4. Joseph Elie	4,750.00
5. Wm. Vipond	815.00
6. Evans Brothers Ltd.	4,650.00
7. Geo. Hall Coal Co.	4,750.00
8. Simays & Rivet	155.00
9. The Merchants Coal Co. Ltd.	4,652.50
10. Wilson Frère (cheque signed by Jos. Charlebois)	4,742.50
11. Joseph Lefebvre & Cie	461.25
12. Andrew Baile	4,735.00
13. J. O. Labrecque & Cie	4,800.00
14. T. F. Moore & Co.	3,600.00
15. Hart & Adair Coal Co.	830.25